
Aquest cap de setmana vaig retrobar-me amb una persona a qui estimo molt, i amb qui he treballat 
molt en els últims anys. Ara té càncer, i està passant per un tractament difícil. Algú proper a ell 
em va dir: “D’ençà que està malalt, és com un nen, no té filtres: diu exactament el que li passa pel 
cap”.
Vaig tenir ocasió d’agrair-li que em deixés treballar al seu costat, i em va respondre: “Dona gràcies 
a Déu”. Per un moment, vaig recordar que segurament aquelles paraules sortien del fons del cor i 
que em recomanava agrair més a Déu, com segurament ell ho feia malgrat la malaltia. No crec que 
parlés sense filtres, sinó que en comptes d’utilitzar el Clarendon, el Lark, el Lisbon o el Jaipur... 
utilitza un altre de menys freqüent que és el filtre JHS: Què diria Jesús ara? Com ho diria? Amb 
quina finalitat?... Crec que és el meu filtre preferit!
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